

## 【致中六學生家長信樣本】

(家長信樣本僅供參考，學校可因應校本情況加以修改。)

各位家長：

「未雨綢繆迎放榜 — 多元出路最新資訊」網上家長講座 2024

香港考試及評核局將於7月17日公布2024年香港中學文憑考試（文憑試）成績，中六同學將邁向人生另一階段。面對這重要時刻，同學應以正面和積極的態度迎接文憑試放榜日，全面了解多元出路的最新資訊，及早規劃前路。

為讓中六同學家長及早準備以迎接放榜日，教育局將於2024年6月12日（星期三）舉辦「未雨綢繆迎放榜 — 多元出路最新資訊」網上家長講座，詳情如下：

講座編號：	2326
日期：	2024年6月12日（星期三）
時間：	下午 7:00 至 9:15
形式：	網上 Zoom 講座
地點：	不適用
內容：	1. 教育局對中六學生的支援措施 2. 文憑試放榜安排 3. 「大學聯合招生辦法」課程改選及結果公布程序 4. 非聯招升學安排及多元出路的最新資訊
語言：	粵語
名額：	3000
報名方法：	是次講座的報名以先到先得原則辦理，額滿即止。如需報名，請於 2024 年 5 月 13 日（星期一）起參閱教育局家長講座網頁 ( <a href="https://www.edb.gov.hk/parentstalks">https://www.edb.gov.hk/parentstalks</a> )。
特別安排：	如（預警）八號或以上熱帶氣旋警告信號、黑色暴雨警告信號或極端情況於當日下午 4 時或以後發出或仍然生效，講座將會延期至 2024 年 6 月 13 日（星期四）於相同時間進行。

講座的簡報（中、英文版）及錄影片段將於2024年7月初上載至「銜接多元出路一站通・過渡高中及專上教育階段」網頁 ([www.edb.gov.hk/amp](http://www.edb.gov.hk/amp))，以供公眾參考。

如有查詢，可聯絡XXX老師。

XXX 校長 謹啟  
2024 年 5 月 X 日

**[Sample Letter to parents of Secondary 6 students]**

(This sample letter is for reference only. Schools may make adaptations according to school-based situation.)

XX May 2024

Dear Parents,

**Online Parents' Seminar on  
“Get Prepared for the Release of HKDSE Examination Results –  
the Latest Information on Multiple Pathways”**

The Hong Kong Examinations and Assessment Authority will release on 17 July the results of the 2024 Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) Examination. To get prepared for this crucial moment, Secondary 6 students should be positive and proactive, keep themselves updated on the information on multiple pathways and plan ahead their way forward.

To enable parents of Secondary 6 students to get ready for the results release ahead of time, the EDB will organise an online parents' seminar titled “Get prepared for the Release of HKDSE Examination Results – the Latest Information on Multiple Pathways” on 12 June 2024 (Wednesday). The details of the seminar are listed as follows.

Seminar code:	2326
Date:	12 June 2024 (Wednesday)
Time:	7:00 p.m. – 9:15 p.m.
Format:	Online seminar by Zoom
Venue:	Not applicable
Contents:	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. EDB's support measures for Secondary 6 students</li> <li>2. Arrangements for the HKDSE results release</li> <li>3. Procedures for programme choice modification and announcement of results through Joint University Programmes Admissions System (JUPAS)</li> <li>4. Latest information on non-JUPAS programmes and multiple pathways</li> </ol>
Language:	Cantonese
Number of Quotas:	3000
Enrolment method:	Application for the seminar will be on a first-come-first-served basis, while vacancy lasts. For enrolment, please visit the EDB Parents' Talks webpage ( <a href="https://www.edb.gov.hk/parentstalks">https://www.edb.gov.hk/parentstalks</a> ) (Chinese only) starting from 13 May 2024 (Monday).
Special arrangements:	In case the Tropical Cyclone Warning Signal (Pre-)no. 8 or above, Black Rainstorm Warning Signal or “extreme conditions” will be announced/ is still in force at 4:00 p.m. on the event day, the seminar will be postponed to the same timeslot on 13 June 2024 (Thursday).

The presentation slides (Chinese and English versions) and video recording of the seminar will be uploaded to the “One-stop Portal on Articulation to Multiple Pathways • Transition to Senior Secondary and Post-secondary Education” website (<http://www.edb.gov.hk/amp/en>) in early July 2024 for public reference.

For enquiries, please contact XXX (name of teacher-in-charge).

Yours faithfully,  
XXXX  
School Principal